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Sayın Rektör Yardımcım,  

 

Süleyman Demirel Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi’nin Değerli Öğretim 

Üyeleri ve Araştırma Görevlileri; 

 

2024 – 2025 Akademik Yılı İlk Akademik Kurulumuza hoş geldiniz! 

 

2024 Yılı Güz Dönemine başlarken bu toplantıda fakültemizin güncel durumunu ve gelecek 
potansiyellerini birlikte değerlendirelim istiyorum. Fakültemiz bu yıl, 32 yaşında, köklenen ve büyük 
bir akademik birim durumunda. İlk yıllarda İşletme, İktisat ve Kamu Yönetimi Bölümleri ile 
faaliyetlerine başlayan bu fakülte, günümüzde 13 bölümün yer aldığı bir akademik birim haline geldi. 
Büyük bir kampüs üniversitesinin yerleşkesinde ve iyi bir fiziksel altyapı ile faaliyetlerimizi 
sürdürüyoruz. Şu an bulunduğumuz noktada Süleyman Demirel Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilimler 
Fakültesi’nin güncel gösterge ve sıralamalarına bakalım: 

 

• Türkiye’de şu anda 116 “İktisadi ve İdari Bilimler” ismini taşıyan fakülte var. Bu fakülteler içinde 

akademik kadro büyüklüğü bakımından Süleyman Demirel Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilimler 

Fakültesi, 3. Sırada yer alıyor.  

• Tüm İİBF’ler içinde bölüm çeşitliliği bakımından fakültemiz ilk sırada yer alıyor.  

• Yine tüm İİBF’ler içinde öğrenci sayısı bakımından fakültemiz 6. Sırada yer alıyor.  

• Süleyman Demirel Üniversitesi’nin öğrenci sayısı bakımından çoğunlukla 1. Bazen de 2. Sıradaki 

fakültesi konumundayız. 

• Bölümlerimiz akredite bölümler haline gelmeye başladılar. Şu anda akredite olmuş 3 bölümümüz 

mevcut ve 2 bölümümüz de akreditasyon sürecinin içindeler.  

• Elimizdeki rakamlara göre 24.000 civarında mezun vermişiz. Prestijli kurumlarda orta ve üst 

düzeylerde kariyer sahibi pek çok mezunumuz bulunuyor.  

• TÜBİTAK vb. Projelerde akademik personelimiz ve aynı zamanda da öğrencilerimiz önemli başarılar 

sergiliyorlar.  

• Yükseköğretim faaliyetlerinin yanında kurumsal ve toplumsal katkısı yüksek bir fakülteyiz.  

 

Elbette daha pek çok veriden söz etmek mümkündür. Bununla birlikte daha önemli olan bir nokta 
var. Bütün bu göstergeler sizlerin katkısıyla ve emeğiyle bu şekilde oluştu. Öğretim üyeleri ve öğretim 
elemanları olarak her birimizin çalışmaları fakültemizi bu noktaya ulaştırdı. Bunun için sizlere 
teşekkür etmek benim için keyifli bir görevdir. En içten teşekkürlerimi sunuyorum.  
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Kıymetli Katılımcılar; 

 

Süleyman Demirel Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi’ni buradan daha ileri noktalara 
taşımak yine hep birlikte yapacağımız işlerle olacak. Bölümlerimiz kendi değerlendirmelerini 
yapıyorlar, kalite komisyonumuz fakültenin süreçleri içinde iyi bir performans çıkarıyor. Marka 
değerimizin artmasına yönelik çalışmaları, günlük işlerimizin içinde düzenli, sürekli, verimli ve keyifli 
hale getirebilirsek bunun doğrudan çıktılarını da daha fazla görebileceğiz. Bu çıktılar arasında 
bazıları şöyle sıralanabilir;  

 

• Üniversitemizin genel durumuna yapacağımız katkıların yanında;  

• Fakültemizin akranlarına göre farklılaşarak özgün bir marka hale gelmesi ve avantajlı olması, 

• Bölümlerimizin daha tanınır ve tercih edilir olması,   

• Tercih puan dilimlerinin daha üst sıralara çıkması,  

• Öğrencilerimizin üniversite deneyimini daha verimli şekilde edinebilmesi,  

• Mezunlarımızın iş sahalarında daha donanımlı ve daha prestijli olarak yer alması,  

• Yayınlarımızın daha tanınır olması,   

• Dergilerimizin daha tercih edilir olması,  

• Sayıca daha fazla ve daha etkili projelerin alınabilir ve yapılabilir olması, 

• Binamızın daha fazla yaşayan, olanaklarımızın daha fazla kullanılabilir olduğu bir akademik 

ortam oluşturulması, 

• İnsan kaynakları ve mali olanaklardan daha fazla yararlanılması olarak sayılabilir.   

 

Dekanlık olarak bütün bu çıktıları sahiplenen ve çerçeveleyen bir KALİTE POLİTİKASI METNİ 
yayınladık ve sizlerin bilgisine sunduk. Yine 2024 YILI YOL HARİTASI BELGESİ de hazırlayıp sizlerin 
dikkatine sunduk. 2025 YILI YOL HARİTASI bu yılki deneyimlerle ve öngörülerle şekillenmeye başladı. 
Bu belgeler, söz konusu bakış açısının kurumsal hale gelmesi amacını taşımaktadır. Fakültemizin Öz-
Değerlendirme Raporu hazırlığı esnasında paydaşların ve elbette sizlerin görüşleriyle birlikte; verileri 
ve verilerin de ötesini göz önüne alarak Vizyon ve Misyon güncellemesi, belirlemesi ve netleştirmesi 
yaptık. Burada; çok boyutlu, çok amaçlı olarak işlevlendirilebilecek buna karşın anlaşılabilir, kısa ve 
öz ifadeleri tercih etmeye özen gösterdik. Ayrıca bizden sonra görev yapacak fakülte ve bölüm 
yönetimlerinin faydalanması amacıyla bir de KURUMSAL HAFIZA METİNLERİ hazırlıyoruz.  

Bölümlerimizin eğitim çalıştayları yaparak kendi alanlarındaki gelişmeleri ele alarak ülke çapında 
alanlarında öncü ve yönlendirici olmalarını, ülkemizin insan kaynağının en iyi şekilde eğitim almasını 
sağlamaya gayret ediyoruz. Bu amaçla Nisan 2025’te Siyaset Bilimi ve Kamu Yönetimi Eğitimi Çalıştayı 
ülkemizdeki tüm bölümlerin katılacağı şekilde düzenlenecektir. Kasım 2025’te bir başka bölümümüzü 
bu etkinlikle vitrine çıkaracağız.  

Bütün bu belgelere, bu konuşma metnine, birazdan sizlere yapılacak sunum dosyasına Fakültemiz 
İnternet Sayfasından Kalite Çalışmaları bölümünden ulaşabilirsiniz.   
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Değerli Hocalarım; 

 

2024 – 2025 Akademik Yılının başında özellikle bu yıl fakültemizi yeni kazanmış olan 
öğrencilerimizle başlamak üzere ve elbette tüm öğrencilerimizle birlikte, etkili bir ivmelenme 
oluşturmak üzere bir kez daha katkınızı ve desteğinizi istiyoruz.  

 

• Öğrencilerimizin derslerimizi kaçırmak istemeyecekleri;  

• Dersler kadar ders dışı etkinliklerde de ders gerekliliklerine yönelik kafa yordukları, hazırlık ve 
çalışmalarda bulundukları;  

• Kariyer gelişimlerine yönelik gerekliliklerin ortaya konulduğu ve hazırlıkların yapılmasını 
teşvik eden canlı bir ortamın bulunduğu;  

• Bilimsel – akademik etkinliklerin öğrenciler tarafından sahiplenilerek desteklendiği;  

• Fakültede ve kampüste yaşayan, canlı bir akademik – kültürel – sportif hayatın olduğu; 

• Yeni yöntem ve tekniklerin de uygulanabildiği bir ortamı böylelikle destekleyebiliriz.  

 

Herhalde böyle bir akışın iyi işlemesi için gerekli istek ve iradenin bir kısmı yönetim ve öğretim 
kadrosu olarak bizdeyse, bir kısmı da hatta önemli bir kısmı da öğrencilerimizde olmalıdır. Yarın 
fakülte yönetimi olarak bu yıl fakültemize yeni başlayacak öğrencilerimizle bir araya geleceğiz. Ayrıca 
bölümlerimizin bu yeni öğrencileriyle yapacakları oryantasyon programlarına katılımı zorunlu 
tutacağız. Bölümler için tarihleri önümüzdeki günlerde ilan edilecek oryantasyon programlarını en 
canlı ve etkili şekilde düzenlemeniz ve katılımınız önemli olacaktır.  

Bir sonraki yıl, üniversite yerleştirmelerinde bölümlerimizin daha üst dilimlerden öğrenci almaları 
önemli bir konu başlığı olarak önümüzde duruyor. Bu konuya hep birlikte kafa yormamız gerektiğini 
ifade etmek istiyorum. Tüm faaliyetlerimizi planlarken ve uygularken “büyüklüğümüze yakışan işler” 
ifadesini temel alarak ilerlemek istiyoruz.  

Akademik kadromuzun elbette bazı sosyal faaliyetlerle bir araya gelmesi de önemli. Yıl içinde bunu 
kolaylaştıracak mekânsal yenilikler, bazı etkinlikler ve düzenlemeler de yapmayı planlıyoruz.  

Biliyorsunuz fakültede iletişim kanallarını hep açık tutuyoruz. Sayın Rektörümüzün de tavrı bu 
şekilde. Dolayısıyla kapımız her zaman açık, ben ve dekan yardımcılarımız önemli toplantılar ve 
katılmamızı gerektiren etkinlikler dışında fakültedeyiz, çayımız ve çeşitli kahvelerimiz var… Talep, 
öneri, beklenti gibi iletmek istediğiniz her şey için sizleri bekliyoruz.  

 

Sözlerime son verirken Süleyman Demirel Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi’nin 
sizlerin varlığıyla anlamlı olduğunu ve sizlerin katkılarıyla değerli olduğunu belirtmek istiyorum. 
Şüphesiz fakültemiz, hepimizin emeğiyle akademik başarı ve teamülleriyle var olacak ve ülkemize 
değerli katkılar üretecektir.  

 

Sağlıklı, başarılı ve mutlu bir akademik yıl olmasını diliyorum, saygılar sunuyorum.  

 

 

 


